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n Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın 10 Mart’ta resmi 
olarak tarihini açıklayacağı 14 
Mayıs Cumhurbaşkanlığı Genel 
Seçimleri için kısa bir süre kaldı. 

Türkiye 6 Şubat tarihinde Kah-
ramanmaraş merkezli deprem 
felaketleri sonrasında tarihinin 
belki de en kritik seçimlerine 
doğru ilerliyor. SAYFA 12’DE

Türkiye, tarihinin en kritik seçimine gidiyor
Ülkemiz doğal afet ve siyaseten yüzyılın unutulmaz günlerinden geçerken, muhalefet bloğunun büyük çoğunluğunu oluşturan Millet 

İttifakı da yaşadığı krizle tartışmaların odağındaydı. İttifak içinde anlaşmaya varılmasının ardından CHP lideri Kemal Kılıçdaroğlu, 
13. Cumhurbaşkanı Adayı olarak adını yazdırdı ve Cumhur İttifakı’nın adayı mevcut Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın rakibi oldu.

YÜZYILIN SEÇİMİ
CHP GENEL 

MERKEZİ’NDE 
VATANDAŞLARA 

SESLENDİ

n 2018’de yapılan Cum-
hurbaşkanlığı Hükumet Sistemi 
Referandumu ile yürürlüğe giren 
bu yeni yönetim sistemi, Millet 
İttifakı’nın göreve gelmesiyle 
birlikte tek bir dönem egemen 
olup kaldırılan bir sistem 
olarak tarihteki yerini 
alabilir.

n Küçükçekmece Bele-
diyesi, Tevfikbey Mahal-
lesi’nde yapımı tamamla-
nan Şehit Rafet Uçankuş 

Emekliler Kafeteryası’nı 
çok yakında kent sakinle-
riyle buluşturmaya hazır-
lanıyor. n 4’TE

Küçükçekmeceli emekliler 
lokaline kavuşuyor

Beşiktaş, Avrupa’da 
yılın partneri seçildi

n Beşiktaş Belediyesi 
2019’dan itibaren başladığı 
yeni çalışmalar ile Avrupa 
Konseyi tarafından koordine 
edilen Avrupa Yerel Demok-
rasi Haftası (European Local 
Democracy Week - ELDW) 
kapsamında, ''Çevreyi 
korumak: Yerel Yönetimler 
Harekete Geçiyor'' teması ile 
“Yılın Partner Kuruluşu” un-
vanına layık görüldü. n 4’TE

Yetişgin: Hedefimiz iktidar, 

‘BAŞLIYORUZ’

CHP 
Fatih, 

coşkulu bir 
törenle, 14 

Mayıs Cum-
hurbaşkan-

lığı seçimle-
ri için saha 

çalışmaları-
nın startını 

verdi.
n 5’TE

Bağcılar’da çocuklara 
özel iki dergi

n Bağcılar Belediyesi 
tarafından çocuklar 
için çıkarılan “Bilgi Ço-
cuk” ve “Meraklı Bilgi” 
isimli iki dergi yayın 
hayatına başladı.n 6’DA 

Akgün: Anlatmaktan 
dilimizde tüy bitti

n Büyükçekmece Belediye 
Başkanı Dr. Hasan Akgün, 
İstanbul Büyükşehir Beledi-
ye Meclisi’nde uzun süredir 
bekletilen Büyükçekme-
ce’nin bazı bölgelerine ait 
imar planlarının ivedilikle 
gündeme getirilmesi çağrı-
sında bulundu. n 9’DA

Türkiye'de ilk kez 1921 yılında kutlanmaya başlanan 8 Mart 
Dünya Kadınlar günü özellikleri. Türkiye’de kadınların yeri 
ve önemiyle ilgili ise çarpıcı bir tablo karşımızda. n 2’DE

8 MART; KADINLARI 
HATIRLADIĞIMIZ 
YILIN TEK GÜNÜ

Cumhuriyetin 100. Yılında Türkiye’de kadın manzaraları...

Üner, icraatları
yerinde inceliyor

n Çatalca Belediye Başkanı 
Mesut Üner mahalle ziyaret-
lerinde bulunarak vatandaşla-
rın sorunlarını dinledi hem de 
yapımı devam eden projeleri 
denetleyerek icraatları yerinde 
inceliyor.n 7’DE

Kartal’da depreme 
hazırlıklar hızlandı

SAYFA 8’DE

Ümraniyelilerin 
deprem bölgesine 
GIDA KOLISI 
SEFERBERLIĞI SAYFA 6’DA

Çorapçılar, 
Özeren’le 

devam 
kararı aldı

n İKİTELLİ 
İOSB Bünyesinde 
bulunan Çorapçılar 
Sanayi Sitesi Ola-
ğan Genel Kurul 
toplantısında mev-
cut başkan Kazım 
Özeren delegelerin 
tüm oyunu alarak 
güven tazeledi. 

n 11’DE
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Kadınlar,
Karanlık gecelerde gökyüzünde parla-

yan yıldız gibidirler.
Onların gözleri, yağmur sonrası olu-

şan ve bir türlü koşmakla
Altından geçemediğimiz ebemkuşağı-

nın rengindedir.
Bilirsek eğer bak-

masını,
Yaşamın tüm 

renklerini kadınların 
gözlerinde görebiliriz.

Onların hepsi birer 
çiçektir.

Hepimiz, kadınları 
mutlu edebildiğimiz 
kadar mutlu olabiliriz.

Gerisi, sahte sevgi-
lerdir.

Dikenli bir tarlanın 
ortasında açan bir çiçek 
varsa,

O çiçek kadındır.
Ve bu hayatı yaşanabilir kılanda 

kadındır.
Yeryüzünün görünen melekleri
Ve bir içim su gibi doyumsuz olan
Ve aşkı için uğrunda ölümü bile göze 

alınan sevgililer, 
Ve sırtında mermi taşıyan
Ve insanı adam eden anneler,  genç 

kızlar ve tüm kadınlar, 
Her gününüz mutluluk içinde geçsin.
Mavi gökyüzü yüreğiniz olsun.
İnsan yüreği kadar yaşar.
Sizin yüreğiniz dünya kadar büyük..

Kadınlar

Mustafa 
ÇIFCI

AŞK YAZARI

Türkiye'de ilk kez 1921 
yılında kutlanmaya 
başlanan 8 Mart Dünya 
Kadınlar günü özellikle-
ri. Türkiye’de kadınların 
yeri ve önemiyle ilgili ise 
çarpıcı bir tablo 
karşımızda.

Türkiye’de özellikle genç 
Cumhuriyet döneminde Türk 
kadını; siyaset, istihdam ve 
eğitim gibi toplumsal hayatta-
ki yer çerçevesindeki başlıklar-
da ülkemize yakışmayacak bir 
seviyede bulunuyor.
ATATÜRK: DÜNYADA HER ŞEY 
KADININ ESERIDIR

Cumhuriyetimizin kurucu-
su Gazi Mustafa Kemal Atatürk 
birçok söylemiyle kadınlara 
verilmesi gereken değeri mille-
timize anlattı.

"Kadınlarımız için asıl 
mücadele alanı, asıl zafer ka-
zanılması gereken alan, biçim 
ve kılıkta başarıdan çok; ışıkla, 
bilgi ve kültürle, gerçek fazilet-
le süslenip donanmaktır." sözü 
Atatürk’ün kadın zihniyetini 
anlatan en iyi sözlerdendir.

Atatürk’ün kadınlara dünya 
üzerinde hali hazırda “en 
medeni” denebilecek ülkeler-
den daha önce verdiği haklara 
gıpta edilirken coğrafyamızda 
kadına verilen değer yılda bir 
kez 8 Mart tarihinden öteye 
geçemiyor. Dünya, Atatürk’ün 
kadınlara verdiği haklardan 
bahsederken, ülkemizde kadın-
ların yeriyle alakalı maalesef 
acı manzaralar var.
2022’DE YINE YÜZLERCE 
CINAYET

Türkiye’de 2022 yılında 
334 kadın cinayeti işlendi, 245 

kadın ise şüpheli şekilde ölü 
bulundu.

Kadın Cinayetlerini Durdu-
racağız Platformu 2022 yılında 
334 kadının erkekler tara-
fından öldürüldüğünü, 245 
kadının ise şüpheli şekilde ölü 
bulunduğunu açıkladı.
ERKEN YAŞTA EVLILIK

Evlenme istatistiklerine 
göre resmi olarak ilk evliliği-
ni 2022 yılında yapmış olan 
kadınların ortalama evlenme 
yaşı 25,6 iken erkeklerin orta-
lama evlenme yaşı 28,2 oldu. 
Ortalama ilk evlenme yaşının 
en yüksek olduğu il, kadınlar-
da 29,7 yaş, erkeklerde 32,3 
yaş ile Tunceli oldu. Ortalama 
ilk evlenme yaşının en düşük 
olduğu il ise kadınlarda 22,7 
yaş ile Ağrı, erkeklerde 26,2 yaş 
ile Şanlıurfa oldu.
KADIN ISTIHDAMINDA DA 
SINIFTA KALDIK

Hane halkı işgücü araştır-
ması sonuçlarına göre 2021 yı-
lında 15 ve daha yukarı yaştaki 
istihdam edilenlerin oranının 
%45,2 olduğu görüldü. Bu oran 
kadınlarda %28,0, erkeklerde 
ise %62,8 oldu.

En yüksek istihdam oranı 
%52,0 ile TR21 (Tekirdağ, 
Edirne, Kırklareli) bölgesinde, 
en düşük istihdam oranı ise 
%29,9 ile TRC3 (Mardin, Bat-
man, Şırnak, Siirt) bölgesinde 

gerçekleşti.
En yüksek kadın istihdam 

oranı, %36,8 ile TR90 (Trabzon, 
Ordu, Giresun, Rize, Artvin, 
Gümüşhane) bölgesinde ger-
çekleşti. Bu bölgeyi %35,6 ile 
TR82 (Kastamonu, Çankırı, Si-
nop), %33,8 ile TR83 (Samsun, 
Tokat, Çorum, Amasya) izledi.

En düşük kadın istihdam 
oranı ise %14,5 ile TRC3 (Mar-
din, Batman, Şırnak, Siirt) böl-
gesinde gerçekleşti. Bu bölgeyi 
%15,9 ile TRC2 (Şanlıurfa, Di-
yarbakır), %19,6 ile TRB2 (Van, 
Muş, Bitlis, Hakkari) izledi.
SIYASETTE 5’TE 1’IN ALTINDA

İlk kez parlamentoya girdiği 
1935 seçimlerindeki yüzde 
4,5'lik oranın ardından Türk 
kadınının TBMM'deki temsi-
li 2007'de yüzde 9,1'e; 2011 
seçimlerinde yüzde 14,3'e; 7 
Haziran 2015 seçimlerinde 
de yüzde 17,6 ile Cumhuriyet 
tarihinin en yüksek seviyesine 
çıktı.

Bu oran, 1 Haziran 2015 
seçimlerinde yüzde 14,1'e dü-
şerken yapılan son genel seçim 
olan 24 Haziran 2018 seçimle-
rinde yüzde 17,1'e yükseldi.

Son seçimin ardından 
Meclise giren 600 milletvekili-
nin 103'ünü kadınlar, 497'sini 
erkekler oluşturdu. Fazıl Anıl 
Kılıçlı/KENT YAŞAM

8 MART; 

KADINLARI 

HATIRLADIĞIMIZ 

YILIN TEK GÜNÜ

Evlenme istatistik-
lerine göre resmi 

olarak ilk evliliğini 
2022 yılında yap-

mış olan kadın-
ların ortalama 

evlenme yaşı 25,6 
iken erkeklerin 

ortalama evlenme 
yaşı 28,2 oldu. 

Hane halkı işgücü 
araştırması sonuçları-

na göre 2021 yılında 15 
ve daha yukarı yaştaki 

istihdam edilenlerin 
oranının %45,2 olduğu 

görüldü. 

Cumhuriyetin 100. Yılında Türkiye’de kadın manzaraları...
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12 yıldır mağdur olduklarını söyleyen ev sahipleri, 
2009’da kentsel dönüşüm kapsamında konutlarının 
lüks dairelere dönüştürüleceği projeye katılmışlardı. 
Mağdur ev sahipleri, Innovia 4 isimli projenin müte-
ahhit firması Yeşil İnşaat’ın Topkapı’daki rezidansı 
önünde bir protesto düzenledi.
DÖNEMİN ESENYURT
 BELEDİYESİ İMZALI

Bir süre kira yardımı da yapılan ev sahipleri 12 
yıldır yeni evlerinin olduğu projenin bitmesini bekli-
yorlar. Dönemin Esenyurt Belediyesi Necmi Kadıoğlu 
başkanlığında projenin başlatıldığı ve dönüştürülmek 
üzere eski konutların yıkıldığı öğrenildi. Ev sahip-
lerine 30 ay sözü verilmişti ancak 12 yıldır projenin 
küçük bir bölümünün kaba inşaatı bitirilip yarıda 
bırakıldı. Mağdur ev sahiplerine kira yardımı da artık 
yapılmıyor.

Mağdur olduklarını söyleyen ev sahipleri, “7 bin 
konut, 250 kişilik bir mağduriyet” ifadesini kullanı-
yorlar.
MECLİS KOMİSYONU OLUŞTURULDU YİNE SONUÇ 
ALINAMADI

Mağdur ev sahipleri Türkiye Büyük Millet Mecli-
si’nde konuyla ilgili bir komisyon kurulduğunu ancak 
yine bir sonuç alamadıklarını söylediler.

ILICALI REKLAMINI YAPMIŞTI
Medya patronu Acun Ilıcalı’nın da söz konusu 

projenin reklamını yaptığı ortaya çıktı.

Acun'un reklamını yaptığı 
inşaata dolandırıcılık suçlaması

“KAMU ELİYLE EVLERİMİZ GASP EDİLDİ”
Ev sahiplerinden Kadir 

Bey, 41 yaşında projenin baş-
ladığını şimdi ise 53 yaşında 
halen yeni evini beklediğini 
söyledi. Kadir Bey, “Kentsel 
dönüşüm projesi kapsamında 

binalarımız yıkıldı 30 ayda 
teslim edilecekti 12 yıl oldu 
hala bekliyoruz. Nerede hü-
kümet 7 bin konutluk Innovia 
4 Projesi sözleşmelerinde dö-
nemin belediye başkanı imza 

atmasına rağmen kamu eliyle 
evlerimiz gasp edilmiştir. Ne 
hükümet ne devlet hakkımızı 
korumamıza yardım etmedi.” 
ifadelerini kullandı. Fazıl 
Anıl Kılıçlı/KENT YAŞAM

Esenyurt’ta kentsel dönüşüm projesi 
kapsamında yeni evlerinin inşaatını 

bitirmedikleri gerekçesiyle ev sahipleri, 
Yeşil İnşaat 4. Etap Topkapı Rezidans 

önünde protesto gösterisi yapıldı. 

6 Şubat 2023 tarihinde Kahraman-
maraş Pazarcık'ta meydana gelen 7.7'lik 
deprem sonrasında ülke genelinde 
deprem felaketlerine karşı alınan ve 
alınacak önlemler hakkında sohbetleri-
mize devam ediyoruz.

Bu hafta, Yüksek Mühendis Meh-
met Pamuk ile, İstanbul'u büyük ölçüde 
etkileyecek beklenen Marmara depre-
miyle ilgili konuştuk. Pamuk'a yönelt-
tiğimiz sorular ve aldığımız cevaplar 
şöyle;

 İstanbul Büyükşehir Belediye-
si’nin riskli binalar için uygulamaya 
koymayı planladığı karbon elyaf yön-
temi hakkında ne düşünüyorsunuz?

M.P: Karbon elyaf yöntemi binaları 
sağlamlaştırmak için önemli bir alter-
natif olarak kullanılsa da her reçete her 
binaya uygulanabilir değildir. Karbon 
elyaf yöntemi uygulanması için o bina-
nın elverişli olması gereklidir. Karbon 
elyafta kullanılan beton kalitesinin 
belli bir sınıfın altında olmaması gere-
kiyor. Doğru reçeteyle, doğru mühen-
dislikle ve doğru binaya uygulanması 
gereklidir.

Karbon elyaf mı? Yoksa raylı sis-
tem mi, sizce hangisi daha mantıklı?

M.P: Bunları cevaplandıra bilmek 
için öncelikle binamızın özelliğini iyi 
bilmemiz gerek. Asıl olan bizim esas ga-
yemiz binamızın depremde bir miktar 
hasar alsa da içerideki vatandaşlarımı-
zın can güvenliğini sağlayacak şekilde 
depremi atlatmasıdır. Bir binanın tek 
çözümü karbon elyaf ya da raylı sistem 
diyemeyiz. İkisi de çok önemli deprem-
den binayı koruma yöntemleri ama tek 
çözüm raylı sistem ya da karbon elyaf 
diyemeyiz. 

11 ili sarsan deprem sonrası gözler 
İstanbul’a çevrildi. Küçükçekme-
ce’nin büyük ölçüde etkileneceği 
öngörülüyor. Ayrıca Bağcılar’da 
büyük bir yıkımdan söyleniyor siz ne 
söylemek istersiniz?

M.P: Mühendislik olarak bizim 
hedefimiz bugünün resmini çekip, bu-
günün meselesine odaklanıp, bugünün 

çözümlerini üretmek. Bizim önce kendi 
yapı stoğumuzla şehirlerimizle barışıp 
neyin olduğunu bir şeffaflık içerisinde 
incelemeliyiz. Nasıl çözüm üreteceğime 
odaklanmamız gereklidir. Yapabileceği-
miz en önemli şey güçlendirme önemli 
bir alternatif fakat kentsel dönüşümde 
önemli bir alternatiftir.

Yıkım olmadan depremin vereceği 
zararın riskini azaltabilir miyiz?

M.P: Kahramanmaraş’ta yıkılan 
binaların %98’inin eski binalar yani 
yönetmeliğe uygun yapılmayan binalar 
olduğunu gösteriyor. Yani bu gösteri-
yor ki Pazarcık ve Elbistan’da yapılan 
100 binadan sadece ikisi yönetmeliğe 
uygun yapılan binalardandı geri kalan 
98 bina ise eski ve sonradan hasar almış 
binalardır. Yani bizim esas problemimiz 
yapı stoğumuz bu da şu demek ki biz 
yapı stoğumuzu %98 olarak yenilersek 
yıkımların ve dolayısıyla hasarların 
önüne geçebiliriz.

Sizce binalara kat sayısı sınırla-
ması getirilmeli mi?

M.P: Japonya’da da çok katlı bina-
lar var ama yapı stoğu ilgili depremle 
mukavemetli olduğu için minimum 
hasarla atlatılan depremleri görüyoruz. 
Bizim esas problemiminiz kat sayısın-
dan ziyade binanın, inşaatında kalitesi 
ile ilgilidir. Mühendislik hizmeti almış 
kaliteli yapılar tasarlayarak deprem 
yönetmelerine uygun olarak doğru ve 

kaliteli malzeme ve işçilik ile ortaya 
koymamız. 

Zemin binaya ne ölçüde etki edi-
yor?

M.P: Zemin bir binayı doğrudan 
etkileyen bir unsurdur. Bir binanın 
depreme etkisini artıran ya da azaltan 
bir unsurdur.

Kentsel dönüşümde devletin payı 
ne kadar olmalı?  

M.P: Benim kanaatim doğru kul-
lanıldığında doğru yönetildiğinde ve 
meseleye bütüncül bir bakış açısıyla 
bakıldığında 11 ilimizi vuran binaların 
dönüşüm maliyeti ile şu anki yaşadığı-
mız afetin bize ödettiği bedel arasındaki 
maliyete göre biz şu an daha büyük bir 
maliyetle karşı karşıyayız.

Karar verici olan kamu yöneti-
cilerine tavsiyeleriniz neler? Halka 
tavsiyeleriniz nelerdir?

M.P:  Biz öncelikle halka yapılan bi-
nalarda kesinlikle mühendislik hizmeti 
alınarak yapılmasını tavsiye ediyoruz. 
Sürekli olarak diyoruz aslında bina 
öldürüyor. Tasarlayacağımız her binayı 
altına imza attığımız her projeyi sanki 
kendi evladımız, annemiz babamız, 
kendimiz içinde oturacakmışız gibi ta-
sarlarsak ve orda çalışan işçilerimiz bu 
düşünceyle işleriniz yaparlarsa mesele 
tamamen kökünden çözülür. 

Seynur Çelik-Ceren Sena Eren-
Alihan Demir

Pamuk: Binaları evladımız 
yaşayacakmış gibi yapmalıyız

Yüksek 
İnşaat Mühendisi Mehmet Pamuk ile 11 ili doğrudan etkileyen deprem felaketi sonrasında özellikle İstanbul’u derinden etkilemesi beklenen Marmara depremiyle ilgili alınacak önlemler hakkında konuştuk.

 Karbon elyaf 
yöntemi binaları 
sağlamlaştırmak 
için önemli bir 
alternatif olarak 
kullanılsa da her 
reçete her binaya 
uygulanabilir 
değildir. 
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Küçükçekmece Belediyesi, Tevfikbey 
Mahallesi’nde yapımı tamamlanan 

Şehit Rafet Uçankuş Emekliler Kafe-
teryası’nı çok yakında kent sakinle-

riyle buluşturmaya hazırlanıyor. 

Küçükçekmeceli emekliler 
lokaline kavuşuyor

Beşiktaş Belediyesi 
2019’dan itibaren başla-
dığı yeni çalışmalar ile 
Avrupa Konseyi tara-
fından koordine edilen 
Avrupa Yerel Demok-
rasi Haftası (European 
Local Democracy Week 
- ELDW) kapsamında, 
''Çevreyi korumak: Yerel 
Yönetimler Harekete 
Geçiyor'' teması ile “Yı-
lın Partner Kuruluşu” 
unvanına layık görüldü. 
21 BELEDİYE ÖDÜLE 
HAK KAZANDI

Avrupa Yerel Demok-
rasi Haftası 2022 yılı 
içerisindeki etkinlikle-
rin ve tecrübelerinin payla-
şıldığı yıllık koordinasyon 
toplantısı dün Avrupa Konse-
yi’nde gerçekleşti. Toplantı 
kapsamında Türkiye, Lük-
semburg, Portekiz, Litvanya, 
Ukrayna, Romanya, Malta ve 
Sırbistan'dan Avrupa Kon-
seyi'ne üye 21 belediye ödül 
almaya hak kazandı. 
DEPREM NEDENİYLE
 TAZİYELER SUNULDU

Avrupa Konseyi Yerel 
Yönetimler Kongresi Başka-
nı Mathieu Mori tarafından 
yapılan açılışta Türkiye’de 
yaşanan deprem felaketinde 

hayatını kaybedenler için 
Avrupa Konseyi’nin taziyeleri 
iletildi. Mori’nin konuşması-
nın ardından katılımcı yerel 
yönetimlerin sunumlarına 
geçildi.

Beşiktaş Belediye Başkanı 
Rıza Akpolat’ın ülkemizde ya-
şanan deprem felaketi yardım 

koordinasyonunda aktif 
görevde olduğu için 
katılamadığı toplantıya 
Beşiktaş Belediyesi Dış 
İlişkiler Müdürlüğü Yö-
neticisi Pınar Çakmak 
katıldı. 
ÖRNEK FAALİYETLER

Beşiktaş Beledi-
yesi; Organik Atıklar 
Doğa ile Buluşuyor 
uygulaması, İngilizce 
Konuşma Kulubü, 5. 
Ekolojik Yıkımla Müca-
dele Şenliği, Ambalaj 
Atıklarının Kaynağında 
Ayrı Toplanması, AB 
Erasmus+ Projeleri, 
Öğrenci'Ye uygulama-

sı, 65+ Dijital Okuryazarlık 
Eğitimi, Beşiktaş Ulusla-
rarası Toplantısı ve Paydaş 
Buluşmaları gibi 2022 yılında 
gerçekleştirdiği yerel demok-
rasiyi güçlendiren ve örnek 
gösterilen faaliyetlerle Avrupa 
Yerel Demokrasi Haftası Yılın 
Partner Kuruluşu ödülüne 
layık görüldü. ELDW Sözcüsü 
Bryony Rudkin tarafından 
yapılan çalışmaların niteliği 
ve kapsayıcılığı övgü aldı.

ELDW 2023-2024 tema-
sı ise ‘’Yerel topluluklar: 
Demokratik Dayanaklılığı Ön 
Plana Çıkarmak’’ oldu. 

KENT YAŞAM 

Beşiktaş, Avrupa’da 
yılın partneri seçildi

Küçükçekmece Belediyesi, 
7’den 70’e herkese hizmet etti-
ğini bir kez daha gösterdi. Be-
lediyenin önemli projelerinden 
biri olan Şehit Rafet Uçankuş 
Emekliler Kafeteryası hizmete 
açılıyor.
ÇEBİ: HER YAŞI SOSYAL HAYATA 
KAZANDIRIYORUZ

Küçükçekmece’de her yaştan 
kentliye hitap eden projeleri 
hayata geçirdiklerini ifade eden 
Belediye Başkanı Kemal Çebi, 
“İlçemizdeki emekli vatandaşla-
rımızın daha aktif ve sosyal ya-
şamdan izole olmadan yaşam-
larını sürdürmelerini istiyoruz.  
Emeğin ve alın terinin timsali 
emekliliği, bir kenara çekilmek 
olarak görmüyoruz. Bu bağ-
lamda sosyal hayata katılımı 
teşvik edecek bir tesisi hayata 
geçiriyoruz. Emekliler Kafeter-
yası’nda bir emeklimizin gelip 
çok keyifli vakit geçirebileceği 
alanlar oluşturacağız. Hem de 
bunu vatandaşımızın bütçesine 
en uygun şekilde yapacağız” 
diye konuştu. Küçükçekmece'de 
bulunan sosyal tesislerinde 
çayın 1 TL olduğunu vurgulayan 
Çebi, Emekliler Kafeteryası’n-
da çayın 1 TL olacağının altını 
çizdi. 
SOSYAL DONATI ALANLARIYLA 
BİRLİKTE PLANLANDI

Kentteki emekli ve 65 yaş 
üstü vatandaşların keyifle vakit 
geçirebilecekleri mekânlar 

oluşturmak ve sosyal refahının 
artırılmasına yönelik inşa edi-
len Emekliler Kafeteryası, 265 
m2’lik toplam inşaat alanına 
sahip, tek katlı, mutfak ve ka-
dın-erkek–engelli tuvaletlerinin 
yanı sıra açık ve kapalı oturma 
alanlarıyla inşa edildi. 

Uygun fiyatlarla hizmet 
verecek 138 kişi kapasiteli tesis, 
emekli vatandaşlara doğanın 
içerisinde nefes alabilecekleri, 
arkadaşları ile birlikte vakit 
geçirip sohbet edebilecekleri, 
okuma köşelerinde bulunan 
dergi, gazete ve kitaplarda ya-
rarlanarak sosyalleşme imkânı 
sunacak. 

KENT YAŞAM 
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CHP Fatih İlçe Başkanlığı, 14 
Mayıs’ta gerçekleşeceği öngö-
rülen genel seçimler için ilçe 
başkanlığında seçim startını 
verdi. CHP Fatih İlçe Başkanı 
Yusuf Yetişgin, “Cumhuriyet 
Halk Partisi 1923 yılında ekilmiş 
ulu bur çınardır. Günümüze 
dek heybetini korumuş, dalları 
ise tüm halkımızı sarmıştır. 
Artık bu çınarın altında birlik ve 
beraberlik zamanıdır. Bu inanç 
ve umutla bizler seçime hazırız 
diyor ve çalışmalarımıza başlıyo-
ruz‘’ dedi.

CHP İlçe Başkanı Yusuf Ye-
tişgin ve ilçe yöneticileri, kadın 
ve gençlik kolları başkanları 14 
Mayıs günü gerçekleşmesi bek-
lenen genel seçimler gündemli 
toplantıda partililerle bir araya 
gelerek seçim startı verdiklerini 
kamuoyuna açıkladılar. Toplan-
tıda söz alarak “Cumhuriyetin 
ilk yıllarında olduğu gibi ikinci 
yüzyılında da çağdaş, aydınlık 
ve ileriye yürüyen kıt imkanlarla 
ülkemizi yeniden inşaa eden 
Cumhuriyet Halk Partisi’dir” di-
yen CHP Fatih İlçe Başkanı Yusuf 
Yetişgin, “Türkiye’nin fabrika 
ayarlarına altı okun ışığıyla 
geri dönüşü sağlayan tek çatı 
da Cumhuriyet Halk Partisi’dir’ 
dedi. 
“BAŞLIYORUZ, BAŞLIYORUZ, 
BAŞLIYORUZ”

Yetişgin sözlerini şöyle 
sürdürdü; “Kurucumuz Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk’ün biz-
lere bıraktığı emanetlere sahip 
çıkarak, aynı hedeflere yürü-
mekteyiz. Genel Başkanımız 
Sayın Kemal Kılıçdaroğlu’nun 
önderliğinde ötekimiz olma-
dan ülkemizin tüm renkleriyle 
kucaklaşmaktayız. Anadolu’da 
bulunan tüm farklı kökler Cum-
huriyet Halk Partisi çınarının 
köklerinde birleşip, ülkemize 
nefes alma ve umut olma orta-
mı yaratmaktadır. Ülkemizin 
içerisinde bulunduğu ekonomik 
ve siyasal durum ortadadır. 
Ancak, bizler umut olup sandık-
larımıza sahip çıkarak, ülke ge-
leceğine sahip çıkmış olacağız. 
Genel Başkanımızın dediği gibi 

hep birlikte, başlıyoruz, başlıyo-
ruz, başlıyoruz”

CHP Fatih Belediyesi Meclis 
Üyesi Mehmet Maranki, Nazmi-
ye Akarslan Durgut, Fatih Bele-
diyesi önceki belediye başkanla-
rından Yusuf Günaydın, önceki 
dönem ilçe başkanları Uğur 
Ataş, Gökhan Gencel,  ve çok 
sayıda partilinin coşkuyla bir 
araya geldiği toplantıya birlik ve 
beraberlik mesajları damgasını 
vurdu. 
“İSTANBUL’UN KALBİNDEN 
İNANCIMIZI HAYKIRDIK”

Toplantının ardından gaze-
temizin sorularını da yanıtlayan 
CHP Fatih ilçe Başkanı Yetişgin 
şunları söyledi; 

“Sayın Genel Başkanımızın 
talimatıyla İlçe başkanı oldum. 
Burada bize yüklenen misyon, 
ilçemizde yaşayan tüm yurt-
taşlarımızı birlik ve beraberlik 
duygusuyla biraraya getirmek 
ve aynı ortak amaç ve hedefler 
için mücaedele ederek Genel 
Başkanımız Sayın Kemal Kılıç-
daroğlu’nun Cumhurbaşkanlığı 
seçimlerini kazanması için 
var gücümüzle çalışmaktır. Bu 
duygu düşüncelerle ilçemizde 
bir ilki gerçekleştirdik. Fatih 
ilçemiz İstanbul’umuzun kalbi 
demektir. İstanbul kalbi Fa-
tih’ten inancımız ve kararlılığı-
mız herkese duyurmak amacıyla 
bugün bir araya geldik.  Gerçek-

leşecek olan seçimlere 
her türlü hazırlıklı 
olduğumuzu sizlerin 
aracılığıyla bir kez 
daha istiyorum” 
“HERKESİ BU 
MÜCADELEYE 
ÇAĞIRIYORUZ”

Son olarak Cum-
huriyet Halk Partisi 
çatısı altında toplu-
mun tüm kesimle-
rinin barış içinde 

bir araya gelebileceğine 
olan inançla yola çıktıklarını 
belirten Yetişgin, “Herkesi bir-
leştirmek istiyoruz. Toplumun 
tüm kesimlerini ortak amaçlar 
ve hedefler için mücadeleye 
çağırıyoruz. İnanıyoruz ki bu ka-
ranlık günleri hep birlikte aşaca-
ğız. Biz Cumhuriyet Halk Partisi 
çatısı altında tüm Türkiye’nin 
birleşmesini istiyoruz. Herkese 
kucağımızı açıyor ve beraber yol 
yürümeye davet ediyoruz” dedi. 
FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM 

Yetişgin: Hedefimiz iktidar, 

‘BAŞLIYORUZ’
CHP Fatih, coşkulu bir törenle, 14 Ma-
yıs Cumhurbaşkanlığı seçimleri için 
saha çalışmalarının startını verdi.
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Keşke güzel yönetilseydi ülkemiz.
Keşke mutlu ve huzurlu olsaydı yurttaşlarımız.
Ne yöneten siyasetler küresel gidişata kulak 

tıkayıp göz yumsaydı.
Ne de devlete dair nice acı gerçekler, bir yanlı 

medya dürtüsüyle saklansaydı.
Bu millet, ne dayanılmaz ayrışma ve baskılara 

tanık olsaydı.
Ne de oynak siyasal rakamların gölgesinde, 

son yüz yılın en dayanılmaz ekonomik gidişatını 
yaşasaydı.

Öyle bir Türkiye izledik ki, kimi zaman adalet 
çığlıkları yükseldi göklere.

Kimi zaman da açlık 
ve yoksulluğa dair geçim 
dertler yansıdı her bir 
yana.

Ne var ki…
İşte o yanlı ve yanıltan 

medyanın perdelemesiy-
le zaman kazanamaya 
çalışan yöneten siyaset, 
yurtta ve dünyada bilinen 
bu kötü gidişatı hep göre-
mezlikten geldi.

Devletin gücüyle 
siyaset yapmanın renkli 
dünyasında dolaşanlar…

Zaman zaman bu gücü kullana-
rak, kendilerine muhalif olan ne varsa, bir 
tamamını susturup bastırmaya başladılar. Her bir 
adresten her bir yerlere cezalar yağmaya başladı.

Yani baskı ve korkutmalar girdi devreye.
Sandılar ki, birilerini suçlayıp içeri tıktır-

makla…
Birilerini şöyle ya da böyle susturmakla bir 

başka olacak Türkiye.
Peki, istedikleri gibi oldu mu Türkiye?
Elbette ki hayır!
Neden?
Çünkü küresel iletişim çağında olduklarını 

unuttular!
Kendi söylem ve siyasal rakamlarının sadece 

yanlı ve yanıltan iletişim organlarında iş yaptığını 
görmezlikten geldiler!

Oysa bu çağda bu milletin özlediği Türkiye 
başkaydı!

Bu milletin beklediği yönetim başkaydı!
Milleti ters köşeye yatırarak siyaset yaptığını 

sananlar…
Sonuçta hem kendilerini tükettiler!
Hem de bu milleti içinden çıkılmaz bir bunalı-

ma sürüklediler!
Zor bir gelecek bekliyor insan insan milleti-

mizi.
Bu millet, elbette ki bu olup bitenlerin farkın-

dadır. Elbette ki, günü geldiğinde özlediği Türkiye 
için gereğini yapacaktır. 

Enkaz altından çıkıp karnını doyuramayan-
larla…

Karda kışta başını sokacak bir çadırı bulama-
yan yurttaşlar hiç unutulur mu?

10 Milyondan fazla olan Suriyeli, Afganlı ve 
diğerleri rahat bir hayat yaşarken…

Öz yurttaşının ne halde olduğunu görmeyenler 
unutulur mu?

Evet bunlar unutulmayacak, yaşadıkça insan 
insan hatırlanacak…

Gelecek nesiller için de tarih sayfalarına 
yazılacaktır!

BU MİLLET UNUTMAZ, 
ASLA UNUTMAZ!
Demokrasilerde bunların hesabının sorulacağın 

yer bellidir!
Orada uygarca hesap sorulur.
Yaslar içinde özenle sorulur.
A’dan Z’ye tüm yanlışların hesabı sorulur.
Vatana ve millete dair tüm hesaplar sorulur.
Milletin özlediği Türkiye için sorulur.
O Türkiye’de bir daha böyle yanlışlar yapıl-

masın…
Bir daha bu milletin yaşamı kararmasın diye 

sorulur.
Bu soruların demokratik adresi bellidir.
Yasal adresi bellidir.
Yeter ki, demokrasi gerçek bir demokrasi 

olsun.
Yeter ki, yargı tarafsız ve de bağımsız olsun.
Olsun ki, Milletin özlediği Türkiye geri gelsin!
Çünkü bu millet o Türkiye’yi çok özledi çok…
Çok özlettiler çok...

MİLLETİN 
ÖZLEDİĞİ 
TÜRKİYE

Hasan 
TUFAN

GERÇEKLER

Bağcılar’da çocukların ki-
şisel gelişimleri için adımlar 
atılmaya devam ediyor. Milli 
ve manevi değerlerine bağlı; 
sosyal, bilişsel alanda ge-
lişmiş, ahlak sahibi, mutlu 
bireyler yetiştirmeyi hedef-
leyen Bağcılar Belediyesi, 
çocuklara yönelik iki dergiyi 
kültür dünyasına kazandır-
dı. Çocukların yaş grupları 
ve ilgi düzeyleri düşünülerek 
iki ayrı yayın formatında 
hazırlanan “Bilgi Çocuk” 
7-14 yaş aralığındaki çocuk-
lara, “Meraklı Bilgi” ise 3-6 
yaş dönemindeki çocuklara 
sesleniyor.
ZENGİN İÇERİĞİ 
DİKKAT ÇEKTİ

Çocukların hayal güçle-
rine katkı sunan edebiyat 
metinleri ve illüstrasyonları, 

merak duygularını harekete 
geçiren bilim ve teknoloji 
içerikleri, oyunla iç içe geçen 
etkinlik önerileriyle dikkat 
çeken Bilgi Çocuk, zengin 
içeriğiyle de göz dolduruyor. 
İlk sayısını kütüphanelere 

ayıran ve “Benim Kütüpha-
nem” kapağıyla 40 sayfalık 
dergi, masaldan çizgi roma-
na, bilgilendirici sayfalardan 
mizaha ve bilmece-bulmaca-
ya kadar geniş bir yelpazede 
çocuklara edebiyatın pence-

resinden sesleniyor.
İKİ AYDA BİR 
YAYINLANACAK

24 sayfalık Meraklı Bilgi 
de okul öncesi çocukları 
hayata hazırlayan ve far-
kındalık sağlayan içerikler 
sunuyor. Dergi, miniklerin 
hayal güçlerini kanatlan-
dıran özgün masallar, çizgi 
öyküler ve bunlara eşlik eden 
çizimleri, motor ve bilişsel 
gelişimlerini destekliyor. 
İki aylık periyotla çıkacak 
her iki derginin de alanında 
uzman çocuk edebiyatı yazar 
ve çizerlerinin çalışmaları da 
yer alıyor.
ÖZDEMİR: ÇOCUKLAR 
ÖNCELİĞİMİZDİR

Dergilerin çocukların 
okuldaki eğitimlerine katkı 

sağlamasının yanı sıra genel 
kültürlerini zenginleştire-
ceğini de söyleyen Bağcılar 
Belediye Başkanı Abdullah 
Özdemir, “Çocukları öncele-
yerek yaptığımız her hiz-
metin dünyanın en önemli 
işi olduğunun farkındayız. 
Çocuklar önceliğimizdir. Her 
sayfası çocukların hayal-
leriyle yarışabilecek kadar 
güzel ve önemli. Çünkü 
bizler çocukların hayallerini 
önemseyen ve hayallerine 
sahip çıkarak onları gerçek-
leştirmek için çalışan bir 
belediyeyiz. Bağcılar’daki 
çocuklarımıza bu iki dergiyle 
bir ufuk sunuyoruz” dedi. 
Dergiden biner adet deprem 
bölgesindeki çocuklara gön-
derilecek. 

KENT YAŞAM

Bağcılar’da çocuklara 

özel iki dergi
Bağcılar Belediyesi tarafından çocuklar için çıkarılan “Bilgi Çocuk” 
ve “Meraklı Bilgi” isimli iki dergi yayın hayatına başladı. 

İklim değişikliği ile mü-
cadele kapsamında Küçük-
çekmece Belediyesi  ‘Benim 
Kartım’ projesini başlattı. 
Küçükçekmeceliler merkeze 
getirdikleri atıklardan kazan-
dıkları puanlar ile restoran ve 
marketlerde alışveriş yapma 
imkânı sağlayacak. 

Küçükçekmece Belediyesi, 
Sıfır Atık Yönetmeliği kapsa-
mında yeniden değerlendirile-
bilir atıkların ayrı toplanarak 
düzenli depolama sahalarına 
gitmeden, ekonomiye ve 
çevreye tekrar kazandırılması 
amacıyla ‘Benim Kartım’ pro-
jesini hayata geçirdi. İklim 
Değişikliği ve Sıfır Atık Mü-
dürlüğü tarafından başlatılan 
atık ayrıştırma ve toplama 

projesi olan bu uygulamayla, 
Küçükçekmeceliler atıklarını 
Atakent Mahallesi’ndeki 1. 
Sınıf Atık Getirme Merkezi’ne 
getirip, parapuan kazanarak, 
kartlarıyla ilçe genelindeki 
restoran ve marketlerden alış-
veriş yapma imkânına sahip 
olacak. 
ÇEBİ: FARKINDALIK 
YARATACAĞIZ 

Gelecek nesillere temiz ve 
yaşanabilir bir dünya bırak-
mak hedefiyle Küçükçekme-
ce’de çevre dostu çalışmaları 
sürdürdüklerini ifade eden 
Belediye Başkanı Kemal Çebi, 
“İlçemizde atık yönetimine 
hem kent sağlığı hem de 
ekonomik bir alan olarak 

bakıyor ve iyi bir atık yönetim 
planı ile hareket ediyoruz. 
Bu kapsamda Benim Kartım 
uygulaması hem farkındalık 
yaratacak hem de bilinç geliş-
tirilecek bir projedir. Atık yö-
netiminde en önemli paydaş-
larımız komşularımız. Benim 
Kartım ile bir alışkanlık ka-
zandıracak ve doğaya saygılı 
bir kent yaşamını birlikte inşa 
edeceğiz. Doğayı hep birlikte 
koruyarak, sıfır atık hedefi-
mize önemli katkılar sağla-
yacağız. Kent sakinlerimizin 
bu konudaki duyarlılıklarını 
biliyorum. Tüm Küçükçek-
mecelilere hassasiyetlerinden 
dolayı teşekkür ediyorum ” 
diye konuştu. KENT YAŞAM 

ATIKLARINI GETİR, KARTINI AL, 

GELECEK KAZANSIN

Ümraniye Belediyesi Kahra-
manmaraş’ın Onikişubat ilçesine 
kuracağı konteyner kentin bir yıl-
lık gıda ihtiyacını karşılamak için 
yardım kampanyası başlattı. “Bir 
Koli de Sizden Olsun” kampanyası 
için Ümraniye Belediye Başkanı 
İsmet Yıldırım, “Ümraniyeli kom-
şularım depremin ilk gününden 
itibaren depremzede kardeşleri 
için seferber oldu. Başlattığımız 
bu kampanyaya da destek olacak-
larından hiç şüphem yok” ifadele-
rini kullandı. 

Ümraniye Belediyesi, dep-
rem bölgesindeki çalışmalarına 
aralıksız devam ediyor. Kahraman-
maraş’ın Onikişubat ilçesinde ku-

rulumu devam eden 500 konteyner 
eve yerleşecek olan ailelerin daha 
sonraki ihtiyaçlarını da karşıla-
mak amacıyla Ümraniye Belediyesi 
‘Bir koli de sizden olsun’ kampan-
yası başlattı.
KONFORLU KONTEYNER KENT

Konteyner kent, bir ailenin 
A’dan Z’ye tüm ihtiyaçlarını 
karşılayacak şekilde tasarlandı. 
konteyner şehirde; çamaşırhane, 
kafeterya, market, sağlık merke-
zi, mescit, çocuk oyun alanı gibi 
sosyal donatı alanları da yer alıyor. 
7-8 kişilik bir ailenin rahatlıkla 
barınabileceği şekilde tasarlanan 
evler; 2 oda, mutfak ve banyo-WC 
bölümlerinden oluşuyor. TSE-CE 

belgeli malzemelerden yapılan 
konteyner evlerde ısı ve ses yalıtı-
mı da yer alıyor.
GIDA İHTİYAÇLARI DA 
KARŞILANACAK

Kurulum çalışmalarının 
tamamlanmasının ardından kon-
teyner kentte yaşayacak ailelerin 
bir sene boyunca gıda ihtiyaçları 
da Ümraniye Belediyesi tarafından 
sağlanacak. Belediye tarafından 
bu ihtiyaçların karşılanması için 
bir yardım kampanyası başlatıldı. 
Vatandaşlar, Ümraniye Belediyesi 
Afet Bölgesi Konteyner Kent Yar-
dım hesabı üzerinden kampanya-
ya katılabilecekler.

KENT YAŞAM

Ümraniyelilerin deprem bölgesine gıda kolisi seferberliği

KÜÇÜKÇEKMECE
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2019 yerel seçimlerinin 
ardından çehresi değişen Çatal-
ca’da Başkanlık görevini yürüten 
Mesut Üner, tüm çalışmaların 
bizzat takibini yapıyor. 

Çatalca Belediye Başkanı 

Mesut Üner ziyaret ettiği ma-
hallelerde, yeni yapılacak veya 
yapı devam eden okul, meydan, 
düğün alanı, sosyal tesisler ve 
çocuk parkı gibi proje alanlarını 
ziyaret etti. Üner gerçekleştirdi-

ği mahalle ziyaretleri sırasında, 
vatandaşların isteklerini dinle-
yerek not aldı. 
ÜNER: HALKIMIZIN TEVECCÜHÜ 
YORGUNLUĞUMUZU ALIYOR

Gerçekleştirilen mahalle 
ziyaretleri sonrası açıklamalar-
da bulunan Mesut Üner, “Çok 
yoğun bir tempoyla deprem böl-
gemize gerçekleştirdiğimiz çalış-
malarımız sonrası, İstanbul’un 
en büyük yüz ölçümlü ilçesi 
Çatalca’mıza hizmet çalışmala-
rımıza yine durmaksızın devam 
ettik. Proje çalışmalarımız için 
gerçekleştirdiğimiz mahalle 
çalışmalarımız sırasında ilçe 
halkımızın bizlere gösterdiği 
samimi ilgi ve alaka, Çatalca’mı-
za hizmet yolumuzda bizlere güç 
verirken, tüm yorgunluğumuzu 
da bizlerden aldı. Çatalca’mızın 
her alanda geliştiği lider ilçe 
olma yolunda çalışmalarımıza 
durmaksızın devam edeceğiz” 
dedi. KENT YAŞAM 

Üner, icraatları 
yerinde inceliyor
Çatalca Belediye Başkanı Mesut Üner mahalle ziyaretlerinde bu-
lunarak vatandaşların sorunlarını dinledi hem de yapımı devam 
eden projeleri denetleyerek icraatları yerinde inceliyor.

n Mobilya 
Marangoz Ustaları 
n Demirci ustaları 

n Elektrik ustaları 
n Tabela ustaları 
n Mimar alınacaktır

8 MART DÜNYA 
EMEKÇİ KADINLAR GÜNÜ

Kutlu Olsun



KENT GÜNCEL8 Mart 2023 Çarşamba08

Kartal Belediyesi tarafından 
13 yıldır düzenlenen ve belediye 
yönetimiyle Kartal’ın muhtarları-
nı buluşturan Muhtarlar Toplan-
tısı’nın 156.sı gerçekleştirildi. 
Toplantıda geçtiğimiz ay yaşanan 
Kahramanmaraş merkezli ve 
11 ili etkileyen deprem felaketi 
konuşuldu.
20 MAHALLEDEN 
MUHTARLAR KATILDI

Kartal Belediyesi Ana Hizmet 
Binası’nda gerçekle-
şen toplantıya Kartal 
Belediye Başkanı Gök-
han Yüksel, başkan 
yardımcıları, ilgili 
birim müdürleri ve 
Kartal’ın 20 mahal-
lesinin muhtarları 
katıldı.
YÜKSEL’DEN 
DETAYLI SUNUM

Toplantıya Kartal 
Belediye Başkanı 
Gökhan Yüksel’in 
sunumuyla başlandı. 
Başkan Yüksel, iki saate yakın 
süren sunumda deprem konusun-
da bugüne kadar yaptıklarını, son 
depremde yapılanları ve gelecekte 
yapılacakları anlattı.

Kartal Belediye Başkanı, dep-
rem haberi alındığı anda ilk ola-
rak afet koordinasyon merkezinde 
toplanıldığından bahsederek, ilk 
etapta bölgeye arama kurtarma 
ekiplerinin gönderildiğini ve 
bu ekiplerin altı vatandaşımızı 
enkazdan sağ olarak kurtardığı 
bilgisini muhtarlarla paylaştı. 
YAKIN ZAMANDA BİNALARDA 
HIZLI TARAMA YAPILACAK

Kartal Belediyesi bünyesinde 
2011 yılında kurulan Kentsel 
Dönüşüm Müdürlüğü’ne vurgu 
yapan Başkan Yüksel, bu mü-
dürlük ile birlikte gerek vatandaş 
talepleri gerekse belediyenin 
tespitleriyle çok sayıda binanın 
dönüşümünün sağlandığını 
aktardı. Bu çalışmalar sonucu 
güncel durumda 90 binin üzerin-

de hayat kurtarılmış oldu.
Son yıllarda yaşanan dep-

remlerle birlikte çalışmaların 
hızlandığını söyleyen Başkan 
Gökhan Yüksel, yakın zamanda 
Kartal Belediyesi bünyesinde hızlı 
tarama ekiplerinin kurulacağını 
söyledi. Üniversitelerle görüş-
melerin devam ettiğini belirten 
Yüksel, ekiplerin hazırlanarak 
öncelikle 1999 öncesi yapılardan 
başlanacağını ve sorunlu çıkan 
binalardan karot örneği alınarak 
hızlıca adım atılacağını belirtti.
YÜKSEL: KARTAL’DA TAKIM 
OLARAK BAŞARACAĞIZ

Kartallı muhtarların ilgiyle 
takip ettiği sunumun sonunda 
şu anda neler yapıldığı ve yakın 
zamanda yapılacaklar da pay-
laşıldı. Başkan Gökhan Yüksel, 
“Mobil ikram araçlarımızın 
sayısını artırıyoruz. Yemek üretip 
dağıtacağımız bir tır yapıyoruz. 
Mobil tuvaletler yapıyoruz.

Arama kurtarma araçlarımı-
zın en iyileri mevcuttu, bunların 

sayısını artırıyoruz. Sivil Sa-
vunma Uzmanlığımız bünye-
sinde müdahale ekibimizin 
kişi sayısını artırıyoruz. 

İlçemizde 1000 metreka-
re üzerinde bulunan 93 adet 
parkımız mevcut. Bu parkların 
altyapısını, aydınlatmalarını, 
mobil mutfaklarını, tuvalet 
ve lavabolarını tekrar düzenle-
yerek toplanma alanlarımızın 
şartlarını iyileştireceğiz. 
Bunları Kartal’da takım 

olarak başaracağız. Kaymakam-
lığımızla, mülki amirlerimizle, 
muhtarlarımızla birlikte çalışarak 
önlemlerimizi üst düzeye çıkar-
mak için elimizden geleni yapaca-
ğız.” diyerek atılacak adımları 
anlattı.

Kartal Belediye Başkanı 
Gökhan Yüksel’in sunumunun 
ardından tek tek söz alan mahalle 
muhtarları Kartal Belediyesi’ne 
deprem esnasında gösterdiği 
yoğun çabadan dolayı teşekkür 
etti. Deprem konusunda bir-
likte çalışmaktan memnuniyet 
duyacaklarını belirten muhtarlar, 
mahallelerinden gelen talepleri 
de belediye yönetimine iletti. 

Muhtarların teşekkür ve 
taleplerini dinleyen Başkan 
Gökhan Yüksel, gerekli adımların 
atılacağını söyleyerek depremde 
hayatını kaybeden tüm yurttaşla-
ra Allah’tan rahmet, yakınlarına 
başsağlığı dileklerini iletti. 

KENT YAŞAM

Kartal’da depreme 
hazırlıklar hızlandı

Kartal Belediyesi tarafından dü-
zenlenen Muhtarlar Toplantısı’nın 

156’ncısı düzenlendi.  Gündemini 
deprem felaketinin oluşturduğu ve 

Kartal Belediyesi olarak atılacak 
adımların konuşulduğu 156’ncı 

Muhtarlar Toplantısı’nda Kartal 
Belediye Başkanı Gökhan Yüksel, 
olası büyük İstanbul depremi ha-

zırlıklarına hız verdiklerini söyledi 
ve ekiplerin hazırlanarak öncelikle 
1999 öncesi yapılardan başlanaca-

ğını ve sorunlu çıkan binalardan 
karot örneği alınarak hızlıca adım 

atılacağını belirtti.
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Akgün: Anlatmaktan 
dilimizde tüy bitti

Büyükçekmece Belediye Mec-
lisi’nin Mart ayı ilk oturumu 
gerçekleşti.

Başkan Akgün, İstanbul dep-
remi için zamanın tükendiğini de 
hatırlatarak o bölgelerde yaşayan 
vatandaşlara da çağrıda bulun-
du:  Haftaya Büyükşehir Belediye 
Meclisi var. Gidin sizler anlatın. 
Bizim anlatmamaktan dilimizde 
tüy bitti.” 

Meclis grup başkanvekillerinin 
önemli gün ve tarihsel olayla-
ra yönelik olarak partileri adına 
yaptıkları konuşmaların ardından 
gündemde yer alan maddeler görü-
şülerek karara bağlandı. Büyükçek-
mece Belediye Başkan Yardımcısı 
Dr. Rıza Evren Kılcı, Büyükçekmece 
Belediyesi ekiplerinin Hatay’da sür-
dürdüğü çalışmalar hakkında bir 
sunum yaparak belediye meclisini 
bilgilendirdi.
İBB MECLİSİ’NE 
TEKRAR ÇAĞRI YAPTI

İstanbul Büyükşehir Belediye 
Meclisi’nde bir türlü gündeme 
getirilmeyen imar planları için 
Büyükşehir Meclisi’ni bir kez daha 
uyaran Büyükçekmece Belediye 
Başkanı Dr. Hasan Akgün şöyle ko-
nuştu: “Meclis öncesinde bir site-
nin sakinleri bana geldi. Pınartepe 
Mahallesi’nin planları çıkmadığı 
için. Televizyonlarda da gördünüz 
site, çöktü çökecek. Pınartepe’nin 
planları 2011’den beri bekliyor. Va-

tandaşın kentsel dönüşüme girme-
si için karotunu alacak, çürük rapo-
runu alacak. Yıkacağız ama ruhsat 
alamıyor. Saydığımız yerlerden biri 
o. Yine deprem haftası nedeniyle 
gelelim Tepecik’e. Hiçbir parti 
depremde kimseyi kurtaramıyor. 
Haftaya Büyükşehir Meclisi var. 
Allah rızası için Tepecik merkezde 
büyük sıkıntı var. Sizler anlatın. 
Bizim anlatmamaktan dilimizde 
tüy bitti. Tepecik ve Türkoba’nın 
planları bekliyor. İmar komisyonu 
grup başkanlara, AK Parti grup 
başkanının talimat vermesi yeterli. 
Mecliste sayıları fazla olduğu için 
yeterli. Bizim özel bir talebimiz 
yok. Çıkartın da nasıl çıkartırsanız 
çıkarın. Tepecik merkezin binaları 
bildiğim için depremde tamamına 
yakını yıkılır. Neyi bekliyorsunuz? 
Büyükşehir Belediye Meclisi olarak 
ivedilikle “Türkoba ve Tepecik 
planlarını çıkartıyoruz’’ demelisi-
niz. Marmara depremi kapımızda. 
Bütün hocalarının, bilim insanla-
rının dediği aynı şey. 150 yıla yakın 
gaz birikmiş. Artık hiçbir deprem 
konusunda hiçbir şeyi görme-
mezlikten gelemeyiz. Pazartesi 
gününden itibaren Büyükçekmece 
Tepecik, Türkoba ve Pınartepe’nin 
imar planlarını istiyoruz. Vatan-
daşımızın depremde ölmesini 
istemiyoruz. Biliyorum Büyükşehir 
Meclisi siz de istemiyorsunuz.” 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Büyükçekmece’de kentsel 
dönüşümün hız kesmeden 
sürdürüldüğünü belirten 
Başkan Akgün, “10 teknik 
mühendis işe aldık. Her yeri 
kontrol edeceğiz. Diğer teknik 
heyetle birlikte gücümüzü art-
tırarak çalışmaya devam edi-
yoruz. Yapı denetim eleman-
larımız 1970’e kadar olanlara 

bir grup gidiyor. 1970’e kadar 
yapılan binalar en acil bina-
lar. 70-80 arası acil. 80-90 
yine acil. Hala deniz kumu 
kullanılıyor. 95’den itibaren 
incelediğimiz vatandaş yüzde 
95’i kaçak yapılan hariç artık 
bölgemizde çok sayıda beton 
santraller kuruluyor binaları 
kumla yapılan harçtan değil 

normal teknik plana uygun 
yaptığı için 2004’e kadar hep-
sini tarayacağız. Bizim esas 
hedefimiz 1990’ a kadar olanı 
taramak. 2673 bina bizi çok 
yakından ilgilendiriyor. 425 
binayı bu sene yıkacağız. Dep-
remde yıkılacak olan binalar 
için kimseyi beklemeyeceğiz” 
diye konuştu.

AKGÜN: YIKILACAK 
BİNALAR İÇİN KİMSEYİ 
BEKLEMEYECEĞİZ

Büyükçekmece Belediye Başkanı Dr. Hasan Akgün, İstanbul Büyükşehir Belediye Meclisi’nde uzun süredir bekletilen Büyükçekmece’nin bazı 
bölgelerine ait imar planlarının ivedilikle gündeme getirilmesi çağrısında bulundu.
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Merkezi Esenyurt ta 
bulunan Kars Ardahan Iğdır 
İşadamları Derneği Olağan 
Genel Kurul Kongresi’ni ya-
parak uzun süre ara verdik-
leri çalışmalarına başladı. 
Pandemi şartları ve başkan 
Orhan Gökçe’nin yaşadığı 
bir rahatsızlık nedeniyle 
uzun süre sahalardan uzak 
kalan KAISIAD olağan kong-
resiyle yenilediği yönetim 
kuruluyla daha etkin çalış-
malarda bulunmak üzere 
bilgilendirme toplantısı 
yaptı. Esenyur'ta Elit Davet 
Salonu’nda yörenin damak 
lezzeti olan kaz ikramı 
eşliğinde toplantı gerçekleş-
ti. Basın ile buluşan KAI-
SIAD yönetimi yeni dönem 
için önemli açıklamalarda 
bulundular. Toplantıya Kars 
Ardahan Iğdır Sanayici ve 
İşadamları Derneği Başkanı 
Orhan Gökçe ve Yönetim 
Kurulu üyeleri tam kadro 
katılırken, basın mensupla-
rının da ilgisi yoğun oldu. 

ORHAN GÖKÇE 
GÜVEN TAZELEDİ

2010 yılında kurulan 
Kars Ardahan Iğdır Sana-
yici ve İşadamları Derneği 
Olağan Genel Kurulu’nu 29 
Ocak günü yapmıştı. Kong-
reye tek liste giren mevcut 
başkan Orhan Gökçe, güven 
tazeledi. Kongre sonrası 
yaşanan deprem nedeniyle 
böylesi bir buluşmayı ancak 
bir ay sonra gerçekleştiren 
yönetim kurulu, basın men-
suplarına da önemli açıkla-
malar yaptı. 
“TEMSİLİYET NOKTASINDA 
HAK ETTİĞİMİZ YERDE 
DEĞİLİZ”

Yeni ve güçlü bir ekip 
olduklarını belirten Orhan 
Gökçe, STK işini gönüllük 
esaslı yaptıklarının altını 
çizdi. Gökçe, “Maddi ve 
manevi zamanımızı STK’ya 
harcıyoruz. Burdaki amacı-
mız yöremi- zin, yöresel 
değerle- rimizin 

daha geniş kitlelerle buluş-
masıdır. Bizler Kars Ardahan 
ve Iğdır yöresinin evlatları 
olarak kendimizden vererek 
toplumumuza birşeyler ver-
meye çalışıyoruz. 
SİYASET ALEMİ İŞİ 
OLDUĞUNDA BİZLERİ 
HATIRLIYOR

Gökçe konuşmasını şu 
sözlerle tamamladı, Basın 
mensupları ve STK’lar ma-
alesef siyasetçiler nezdinde 
çok kıymetli görülmüyor. 
Özellikle de siyasetçiler işi 
düştükleri zaman STK’ları ve 
basını hatırlıyor. Oysa ki, biz 
hep burada olacağız. Önemli 
olan siyasete girmeden, 
toplumun yararına işler 
yapabilmektir. Biz yönetim 
kurulu olarak kurulduğumuz 
günden bu yana çok önemli 
buluşmalara imza attık. 
Özellikle bölgemizin dha 
geniş kitlelere tanıtılması 
adına çok sayıda etkinlik 
yaptık. Ve bu işleri yaparken 
cebimizden ve vaktimizden 
harcıyarak yaptık. 

Kars Ardahan ve Iğdır 
toplumunun İstanbul’da 
yaklaşık 1 milyona yaklaşan 
bir nüfusu var. Ama temsili-
yet noktasında hak ettiğimiz 

yerde değiliz. Siya-
sette belli bir yere 
gelen hemşerimiz 
koltuğa oturduk-
tan sonra her ne 
kadar bizi unutuyor 
olsalarda, bizler  

KAISİAD olarak yeni 
döneme yeni umutlar 

ve yeni simalarla çıkaca-
ğız. Yani memleketimiz ve 
memleketlimiz için elimiz-
den geleni yapacağız.” dedi. 

Sümeyra Duğan- Serkan 
Horuz / Kent Yaşam Gazetesi

KAISİAD 
Nerede 

Kalmıştık
Kars Ardahan Iğdır 
Sanayici ve İşadamla-
rı Derneği,(KAISİAD) 
kongre sonrası yeni-
lediği yönetim kurulu 
basınla bir araya geldi. 

İOSB- Çorapçılar Sanayi Sitesi 
Olagan Mali Genel Kurulu, bün-
yelerinde bulunan Sosyal Tesisle-
rindeki toplantı salonunda ger-
çekleşti. Mevcut başkan Kazım 
Özeren’in tek aday olarak girdiği 
kongrede tüm delegenin oyunu 
alarak yeniden başkan seçildi.  

10 Maddelik gündemden 
oluşan Genel Kurulun açılışını ve 
sunumunu mevcut başkan Kazım 
Özeren kendisi yaptı. Daha sonra 
ise gündem maddesi uyarınca 
divan heyeti"nin seçimine geçil-
di. Divan Heyeti Başkanlığı"na 
Eskoop Sanayi Sitesi Yönetim 
Kurulu Başkanı Yusuf Akgün, 
Katip Üyeliğine Ferhat Yılmaz, 
Oy Sayım Memurluğuna Paşa 
Kaya oy birliği ile seçildiler.

HİZMET YILI 4 YIL OLDU
Kurulda Yönetimin aidat-

ların 650 liradan 1200 liraya 
çıkarılması oy çoklugu ile kabul 
edilirken, yönetim kurulu hiz-
met yılının 4 yıl olması oylamaya 
sonuldu ve yeni hizmet yılının 
4 yıl olarak belirlenmesi ise oy 
birliği ile kabul edildi.

Yapılan Kurulda Yeni Yönetim 
Kurulu şu şekilde oluştu:

Yönetim Kurulu Asıl Liste:
Yönetim Kurulu Başkanı 

Kazım Özeren, Başkan Yardım-
cısı Beyhan Akkoyun, Mehmet 
Gürbüz Aksu, Üye Murat Doğan, 
Üye Bilal Göksoy,

Denetim Kurulu Asıl Liste:
Ramazan Ayan ve Doğan 

Özduğancı.
Rasim ŞİMŞEK-Kent Yaşam

Çorapçılar, 
Özeren’le 

devam 
kararı aldı

İKİTELLİ İOSB Bünyesinde bulunan 
Çorapçılar Sanayi Sitesi Olağan 
Genel Kurul toplantısında mevcut 
başkan Kazım Özeren delegelerin 
tüm oyunu alarak güven tazeledi. 

ÖZEREN: “AİLE ANLAYIŞI
 İLE YÖNETİYORUZ”

Divan Heyeti yerlerini aldıktan 
sonra Başkan Yusuf Akgün kurula 
katılan delegelere selamlama 
konuşmasının ardından Divanın 
sevk idaresi ile ilgili gerekeli açık-
lamaları yaptı. Gündem maddesi 
uyarınca saygı duruşu ve istiklal 
marşının okunmasının ardından 
Başkan Kazım Özeren yapılan 
faaliyetlerle ilgili özet bilgileri 
paylaştı. Başkan Özeren, Çorapçı-
lar Sanayi Sitesi’nin adeta aile an-
layışı içinde yönetildiğine dikkat 
çekti. Kurula katılan üyeleri 2023 
yılında yapılması gereken çalışma, 
iş ve işlemlerle ilgili bilgilendiren 
Özeren, kurulda alınan her kara-
rın yerine getirildiğini altını çizdi.

Kangal Dernekler Federasyonu 
8 Mart Dünya Emekçi Kadınlar günü 
dolayısıyla, federasyona bağlı derneklere 
üye kadınları kahvaltıda ağırladı.  Kangal 
Dernekler Federasyon Başkanı Abbas 
Yaşar, ”kadının dayanışması ve yaşamın 
her alanında aktif olarak rol alması bizim 
için çok önemli yaşamın adil ve eşit bir 
şekilde inşaa edilmesi ancak bu şekilde 
olur. Bu duygu ve düşüncelerle 8 Mart 
Dünya Kadınlar Günü’ kutlu olsun’ dedi

8 Mart Dünya Kadınlar Günü do-
layısıyla federasyona bağlı derneklere 
üye kadınları bir araya getiren Kangal 
Dernekler Federasyonu, 8 Mart Dünya 
Kadınlar Günü’nü kutladı. Toplantıya 
Kangal Dernekler Federasyonu Başkanı 
Abbas Yaşar, AK Parti Beşiktaş Meclis 
Üyesi Bayram Koç ve Kadın Komisyonu 

başkanı Esin Aydın ile çok sayıda kadın 
katıldı. Kahvaltılı toplantıda ayrıca dernek 
yöneticileri kadınlara birer karanfil dağıttı. 

YAŞAR: HER ZAMAN 
HATIRLANACAK VE 
UNUTULMAYACAKTIR

Toplantıda bir konuşma yapan Abbas 
Yaşar, “Kangal Dernekler Federasyo-
nu’nun paydaşları olan köy derneklerinin 
kadınları, çalışan, çabalayan, eğiten, eği-
tilen oldukları için 8 Mart Dünya Emekçi 
Kadınlar Günü, her zaman hatırlanacak 
ve unutulmayacaktır.” dedi.  

KDF Kadın Komisyonu Sorumlu 
Yöneticisi Seher Çınar’ın konuşmasının 
ardından toplantıya katılan tüm kadınlara 
karanfil dağıtıldı. 

FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

Kangal Dernekler 
Federasyonu 

8 Mart’ı unutmadı

Federasyon’un Kadın Komisyonu Başkanı Esin 
Aydın ise yaptığı konuşmada şunları söyledi; KDF 
Kadınları olarak mücadele ve özgürlük yoluna 
girdiğimiz 8 Mart 1857 yılından günümüze dek hiç 
değişmeden devam eden, önüne çıkan engellere 
rağmen yılmadan  mücadele eden, asla denemek-
ten vazgeçmeyen, kendine inanan, yapamayaca-
ğını söyleyenlere inat başaran, kimsenin sözüne 
kulak asmayıp hayallerinin peşinden koşan, 
gücünün  farkında olan,  toplumun her alanında 
haklarını arayan, eşitlik için mücadele eden, sadece 
kendini değil hayatındaki tüm güzellikleri seven 
tüm kadınlar!!! Emekçi Kadınlar günümüz kutlu 
olsun. ‘ dedi. 

AYDIN: EMEKÇİ KADINLAR 
GÜNÜMÜZ KUTLU OLSUN
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Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın 10 Mart’ta resmi olarak tarihini 
açıklayacağı 14 Mayıs Cumhurbaşkan-
lığı Genel Seçimleri için kısa bir süre 
kaldı. Türkiye 6 Şubat tarihinde Kahra-
manmaraş merkezli deprem felaketleri 
sonrasında tarihinin belki de en kritik 
seçimlerine doğru ilerliyor.
‘REJİM’ İÇİN TAMAM MI, 
DEVAM MI SEÇİMİ

14 Mayıs seçimleri, uygulanma-
ya başladığından bu yana tartışma 
konularının en başında gelen yönetim 
sistemi için bir dönüm noktası olabilir. 
2018’de yapılan Cumhurbaşkanlığı 
Hükumet Sistemi Referandumu ile yü-
rürlüğe giren bu yeni yönetim sistemi, 
Millet İttifakı’nın göreve gelmesiyle 
birlikte tek bir dönem egemen olup 
kaldırılan bir sistem olarak tarihteki 
yerini alabilir.

KARAMOLLAOĞLU: 
ADAYIMIZ KEMAL 
KILIÇDAROĞLU

Saadet Partisi Temel 
Karamollaoğlu'nun 

yaptığı açıklama 

şu şekilde: 
Elbette içinde bulunduğumuz gün-

ler acılı günler. On binlerce kardeşimiz 
hayata veda etti, hayatını kaybedenlere 
Allah'tan rahmet diliyorum. Bugün 
burada bir araya gelmemizin sebebi-
ni biliyorsunuz. Kemal Kılıçdaroğlu 
adayımız. Bu görevin hayırlı olmasını 
diliyorum. Kendisine başarılar temen-
nisinde bulunuyorum.

KILIÇDAROĞLU: İSTİŞARE VE 
UZLAŞIYLA YÖNETECEĞİZ

CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçda-
roğlu, aday olarak açıklandıktan sonra 
Saadet Partisi Genel Merkezi önünde 
toplananlara hitaben konuşma yaptı.

Partilerin genel başkanlarına teşek-
kür eden Kılıçdaroğlu, Yunus Emre'nin 
"Bölüşürsek tok oluruz, bölünürsek yok 
oluruz" sözlerini hatırlattı, bu sözden 
aldıkları ilhamla Türkiye'nin bütün 
renklerini aynı sofrada buluşturmak 
için yola çıktıklarını belirtti. Kılıçda-
roğlu, şöyle devam etti:

"Bu sofra Halil İbrahim Sofrası'dır. 
Halil İbrahim Sofrası, komşusu açken 
tok yatmamaktır, Halil İbrahim Sofrası 
tek bir çocuğun dahi yatağa aç girme-
mesidir. Halil İbrahim Sofrası, zulmün 
sona ermesi, hakkın, hukukun ve ada-
letin hakim kılınması demektir. Bizim 
soframız barışın ve kardeşliğin sofrası-
dır. En büyük gayemiz Türkiye'yi bere-

ketli, huzurlu ve neşeli 
günlere ta-

şımaktır. 
Allah'ın 
izniyle 
bunu 

hep birlikte 
başaracağız. 

Biz Millet İttifakı 

olarak Türkiye'yi istişare ve uzlaşıyla 
yöneteceğiz. Millet İttifakı'nı oluşturan 
siyasi partilerin genel başkanları olarak 
Güçlendirilmiş Parlamenter Sisteme 
geçiş sürecinin yol haritası üzerinde 
de mutabık kalmış bulunuyoruz, 11 
madde... Az önce içeride sonuçlandı ve 
onu basın mensuplarıyla paylaşacağız. 
Bu kapsamda parlamenter sisteme 
geçiş sürecinde Millet İttifakı'na 
dahil diğer partilerimizin sayın genel 
başkanları cumhurbaşkanı yardımcısı 
olacaktır. Şunu da belirtmek isterim, 
Millet İttifakı'nın kapısı, ortak Türkiye 
hayalimizi paylaşan herkese sonuna 
kadar açıktır. İnanç, düşünce, ideoloji, 
kimlik ayırt etmeksizin 85 milyon insa-
nımızı yürekten selamlıyoruz."
CHP GENEL MERKEZİ’NDE 
VATANDAŞLARA SESLENDİ

CHP Lideri Kemal Kılıçdaroğlu, 
cumhurbaşkanı adayı ilan edildikten 
sonra partisinin genel merkezine geçti. 
Kılıçdaroğlu, burada eşi Selvi Kılıçda-
roğlu, İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem İmamoğlu ve Ankara 
Büyükşehir Belediye Başkanı Mansur 
Yavaş ile birlikte parti önüne gelen va-
tandaşlara seslendi. Bir adaydan öte bir 
değişimin temsilcisi olduğunu belirten 
Kılıçdaroğlu'nun açıklamaları şöyle:

"Sayın İmamoğlu ve Sayın Yavaş ile 
bir yola çıktık. Güzel bir gecedeyiz. Hu-
zur içinde yaşamak istiyoruz. Bir aday-
dan öte bir değişimin temsilcisi olarak 
karşınızdayım. Ben ve ittifakımız bu 
ülkeyi akılla, erdemle, liyakatle yönet-
meye adayız. Bir seçimi kazanmaktan 
fazlasına adayım. Gönülleri kazan-
maya, korkuları aşmaya, küskünleri 
barıştırmaya adayım. Sadece ben değil, 
oy vermeye gidecek olan herkes bu 
ülkeyi hak ettiği yaşam için değiştir-
meye Aday. Ben uzun bir yolculuktan 
geldim. Heybemi bu güzel insanların 
öyküleriyle doldurdum. Şimdi onlarla 
birlikte adayım. Bize kader dedikleri bu 
nizamı değiştirmek istiyoruz. Çaldıkla-
rı 418 milyar doları isteyen herkes aday. 
Sadece bana oy 
vermeyeceksiniz; 

kendiniz, sevdikleriniz ve geleceğiniz 
için oy vereceksiniz. Bu topyekun bir 
değişimin başlangıcı. Hak ettiğimiz 
düzeni yeniden kuracağız. Aday ben de-
ğilim, aday hepimiziz. Sevgili halkım, 
eyvallah, başlıyoruz."

MİLLET İTTİFAKI’NIN BÜYÜK SINAVI
“Altılı Masa” olarak başlayan daha 

sonra “Millet İttifakı” adıyla yoluna 
devam eden muhalefet bloğu, İYİ Parti 
Genel Başkanı Meral Akşener ile CHP 
Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu ara-
sındaki adaylık anlaşmazlığıyla ayrılık 
noktasına geldi.

Uzun süre muhalefet etmesinin 
ardından 3 Mart Cuma günü 
çok sert açıklamalara imza 
atarak, çok güçlü bir 
şekilde Altılı Masa’dan 
ayrılıp başka bir alter-
natifle yola devam etme 
mesajı veren İYİ Parti Ge-
nel Başkanı Meral 

Akşener, hafta sonundaki yoğun siyasi 
diplomasi trafiğinin ardından İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem 
İmamoğlu ve Ankara Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mansur Yavaş’ın Cumhur-
başkanlığı Yardımcılığı görevleri için 
önerilmesiyle şu an için masaya geri 
dönmüş görünüyor. İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu ve ABB Başkanı Mansur Ya-
vaş, İYİ Parti Genel Merkezi’ne gelerek 
Genel Başkan Meral Akşener’le görüşüp 
yeniden diyalog ortamına dönülmesin-
de rol oynadılar. Millet İttifakı içinde 
bulunan Saadet Partisi, DEVA Partisi, 
Gelecek Partisi ve Demokrat Parti genel 
başkanları da Cumhurbaşkanı Yardım-
cısı olacak.

Foto5 altı; Yıllar önce Refah Par-
tisi içinde verilen kareyle bugün aynı 
tablonun ortaya çıkması siyasi tarihin 
ikonik tesadüfleri arasına girdi
KILIÇDAROĞLU CHP 
GRUBUYLA VEDALAŞTI

CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçda-
roğlu, partisinin grup toplantısında 
kısa bir konuşma yaparak istifasını 
açıkladı.  Kemal Kılıçdaroğlu, Millet 
İttifakı içindeki diğer genel başkanla-
rın hepsi için ayrı ayrı övgüler sunarak, 
tüm genel başkanları yol arkadaşları 
olarak gösterdi. Kılıçdaroğlu, “Bü-
yük lokma yiyeceğiz ama büyük laf 
etmeyeceğiz. Öleceksek bu vatana olan 
aşkımızdan öleceğiz. Bir gün başardık 
diyeceğiz. Hakkınızı helal edin dostla-
rım hadi bismillah.” diyerek konuşma-
sını sonlandırdı.
AKŞENER’İN GÖREVİ 
REDDEDECEĞİ İDDİA EDİLDİ

Muhalefet kanadını yakından takip 
eden gazeteci Özlem Gürses, İYİ Parti 
Genel Başkanı Meral Akşener’in yarın 
bir televizyon canlı yayınında Cumhur-
başkanı Yardımcılığı görevini kabul 
etmeyeceğini söyleyeceğini iddia etti. 

Ayrıca Akşener’in 8 Mart Dünya 
Kadınlar Günü dolayısıyla Türkiye’nin 

dört bir yanından gelen kadın-
larla Atatürk’ün ebedi istira-
hatgahı Anıtkabir’e çıkacak. 

Fazıl Anıl Kılıçlı-KENT 
YAŞAM

Türkiye, tarihinin en kritik seçimine gidiyor
Ülkemiz doğal afet ve siyaseten yüzyılın unutulmaz günlerinden geçerken, muhalefet bloğunun büyük çoğunluğunu oluşturan Millet 

İttifakı da yaşadığı krizle tartışmaların odağındaydı. İttifak içinde anlaşmaya varılmasının ardından CHP lideri Kemal Kılıçdaroğlu, 
13. Cumhurbaşkanı Adayı olarak adını yazdırdı ve Cumhur İttifakı’nın adayı mevcut Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın rakibi oldu.

YÜZYILIN SEÇİMİ
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